
Zápis z jednání školské rady 
 

při Základní škole Hrádek u Sušice, okres Klatovy 
 

Dne: 21. 11. 2014 
Místo: ředitelna ZŠ Hrádek u Sušice 
 
Přítomni: Václava Němcová, Ing. Michal Klíma, Mgr. Martin Roučka, Mgr. Ivana Klečková 

 
Program: 
 

1. Schválení Školní preventivní strategie 2014 - 2019 
2. Informace o průběhu projektu EU Peníze školám 
3. Diskuze 
4. Závěr 

 
Školskou radu svolal předseda školské rady Mgr. Martin Roučka a v 15:00 zahájil jednání. Přivítal všechny 
přítomné a konstatoval, že jsou přítomni všichni tři členové a školská rada je usnášení schopná. 

 
1. Školská rada projednala a jednomyslně schválila dokument Školní preventivní strategie 2014 - 2019 

- Školská rada schvaluje Školní preventivní strategii 3 hlasy pro. 
 

2. M. Roučka seznámil členy rady s průběhem projektu EU peníze školám. V současné době probíhá 
tvorba a ověřování DUMů ve výuce. 

- Školská rada informaci na vědomí 
 

3. Žádné další body školská rada neřešila a diskuze se nesla v obecném duchu.  
 

4. Na závěr předseda školské komise poděkoval všem přítomným a jednání ukončil v 16:20. 
 
 
        
Mgr. Martin Roučka ____________________ 
 
Václava Němcová ______________________ 
 
Ing. Michal Klíma ______________________                    
 
Mgr. Ivana Klečková ______________________ 


